
Referat fra møte i styret for Idrettsrådet i Sandnes  
Dato: 19.08.2020 kl. 18.00 – 20.10 

Hvor: Østerhus Arena 

  
Til stede: Paul Hetland, Siv Janne Aarrestad, Bjarte Slettebø, Mathias Stene, Pål Thornes, Hilde Moss 
Thorsen og Karianne Stoltenberg 
 
Forfall: Brage Martin Norbakken og Kristin Auestad. 
 
Dessuten møtte: Odd Willy Støve fra Sandnes kommune og daglig leder Kåre Strand. 
 
Møtet ble ledet av Paul Hetland. 
  

 
Før selve møtet tok Pål Thornes oss med på en informativ omvisning på Østerhus Arena.  
 
Sak nr  Behandlet  Ansvarlig 

11/20  Referat fra sist styremøte 
Godkjent uten merknader.  

   

12/20   Referat fra årsmøtet 

Ingen merknader 

 
  

13/20 Rapport fra arbeidsgruppene 
-     Folkepulsen 

                 Siv Janne orienterte. Noe midler tildelt i løpet av 
                 sommeren, men det er fortsatt en del igjen.  
                 Søknadsfrist 1. September. 

- Treningstider inkl. Sandneshallen 
Hilde og Siv Janne orienterte. Det er kommet inn 
2 klager på tildelt tid. Disse behandles 
fortløpende. 

- Politisk kontakt 
Møte avholdt med varaordfører 1. juli.  
Gjensidig informasjonsutveksling. 

- Reklameavtaler på kommunale anlegg 
Bjarte orienterte. Lite nytt.  

- Kasserer 
Regnskap nå overlevert fra tidligere kasserer til 
daglig leder.   

 

1420   Saker fra årsmøtet  

 

Fordeling LAM-midler.  
Bjarte arbeider med saken. Venter på bekreftelse på 
medlemstall fra RIK. Regner med at forslag/beregning er 
klar i løpet av en uke. Sendes styret. 
 
Retningslinjer for fordeling av treningstider. 
Styret vedtok: 

 
 

 

Bjarte 
 

 

 
 

 

 



Det opprettes en arbeidsgruppe bestående av Siv Janne, 
Hilde og Karianne som forbereder saken sammen med 
Tormod i kommunen. Møte planlagt 10.9.  

Siv Janne, 

Hilde og 
Karianne 

15/20  Forberedelse til Rogaland Idrettskrets ting onsdag 2. 
september kl. 17.30 i Stavanger  
 
Saksdokumentene foreligger. Pål meldte at han ikke kan delta. 
Kristin som 1. vara forespørres om å ta hans plass.  

 

Kåre melder inn ny deltaker.  

  
 

 

 

 
 

Kåre 

16/20   Innspill til budsjett og handlingsplan Sandnes 
kommune 2021/24 
 
Førsteutkast fra daglig leder var utsendt. Det var tilslutning til 

hovedtrekkene i brevet. 

 

Tilbakemelding til Kåre i løpet av uka. Paul og Kåre ferdigstiller i 
begynnelsen av neste uke.  

 
 

 

 
 

 

Kåre 
Paul 

17/20 Nytt fra kommunen 

 
Odd Willy orienterte. 

a. Administrasjonen prioriterer oppfølging av innstillingen om 

lokalisering av nye idrettsanlegg i sine forslag. 
 

b. Situasjonen er noe uklar for Forus sportssenter. Det forventes 

et forslag fra Rådmennene om framtidig driftsmodell i løpet av 

1 – 2 uker. 
 

c. Avtale med Høle IL om prosjektering og bygging av 

kunstgressbane er på plass. 
 

d. Det arbeides med anlegg for Cricket. 

 

e. Driftsopplegg for Austrått svømmehall er på plass.  

 

  

18/20 Eventuelt 

Hilde hadde 3 spørsmål: 

Blir det tribune i Giske 2 etter rehabilitering? 
Svar: Konstruksjonen tillater ikke tribune. 

 

Er det planer for ny hall i Giske-området. 

Svar: Det er satt av plass i reguleringsplanen, men denne er ikke 
prioritert med midler så langt. Prioritet fra IR har vært storhallen. 

 

Kan det etableres midlertidig kiosk i Giskehallen? 
Svar: Dette bør det finnes løsning på. Sandnes håndball og andre 

aktuelle klubber tar dette opp direkte med Tormod. 

 

Siv Janne tok opp henvendelse fra Randaberg volleyball om planer 
for regionalt anlegg for sandvolleyball ved Randaberg arena. 

 

Kåre sjekker om det er planlagt sonemøte i høst der dette kan passe 
inn. Hvis ikke gis Randaberg volleyball mulighet til å orientere i et 

ordinært styremøte. 

 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
Kåre 



Neste styremøte 

Neste styremøte søkes lagt til Riska fotballklubbs lokaler med 
befaring de nye kunstgressbanene der. 

  
 
Referent: Kåre Strand 


